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	On the occasion of Eid we especially think about passing on something meaningful to others. It often doesn’t take a whole lot. Sometimes the smallest kind deed can make a big difference, like the following story illustrates:

	 

	وبمناسبة عيد الفطر فإننا نفكر بشكل خاص في إرسال شيء له معنى إلى الآخرين، في الغالب فإن الأمر لا يستغرق كثيراً. فأصغر أفعال الخير قد تحدث فرقا كبيراً كما في القصة التالية
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	One little smile went on its merry way. First it went to the boy across the street. Next it was passed to his mom, who was sick in a hospital bed. From her it bounced to the next sick person in the hospital room. After it lingered there for a while, it moved out the door on the face of a visitor. 

	 

	سارت ابتسامة صغيرة في طريقها المرح. ذهبت أولا إلى ولد عبر الشارع، ثم عبرت بعد ذلك إلى أمه التي كانت على فراش الشفاء في المستشفى. ومنها قفزت تلك الإبتسامة إلى شخص مريض آخر في غرفة المستشفى. وبعد أن مكثت هناك لفترة خرجت من الباب على وجه زائر
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	It hopped on a bus, fixing itself to the driver, who then passed it on to his wife when he got home. She passed it on to their young son, who cheerfully gave it to his aunt. And the smile went throughout the day, to this person and then to that one, sometimes to more than one at a time. What could have been a trying day for some turned into a day of cheer. The smile, though passed on to another, left its trace on every heart; the joy lingered on. 

	 

	ثم قفزت إلى باص مثبتة نفسها على وجه السائق الذي أخذها بدوره إلى زوجته عندما وصل الى البيت. وقد مررت هذه الإبتسامة إلى طفلهما الأصغر الذي أعطاها بسرور إلى عمته. وقد تنقلت تلك الإبتسامة طول اليوم من ذلك الشخص إلى الشخص الآخر وأحيانا أكثر من مرة. واليوم الذي يحتمل أنه كان يوما متعبا لبعض الناس تحول إلى يوم فرح في وقت ما
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	During these special holidays, may each of us be faithful to pass on that smile, that little bit of love, that kind word, and that message of hope. –We’ll never lose by passing on these valuable life-giving gifts.

	Blessed Eid! Pass it on!

	 

	وقد يكون كل منا، خلال تلك الأعياد الخاصة مخلصا في إرسال البسمة، بعض الحب، كلمة حنونة، ورسالة أمل. لن نخسر شيئا عند إرسال تلك الهدايا القيمة التي تعطي الحياة

	عيدك مبارك! قدمها لغيرك

	 


What is Eid? 
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	Eid is a joyous time of thanksgiving.

	العيد هو وقت بهيج للشكر
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	Eid is manifested in a wonderful brotherly caring atmosphere; a warm social and humanitarian spirit.

	إنه يظهر في الجو المليء بالرعاية الأخوية وفي النفس المُحْسنة الدافئة
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	Eid moves us into action, into living our faith and expressing it in a tangible way.

	يدفعنا العيد للعمل وللعيش بإخلاص والتعبير عن ذلك بشكل ملموس
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	At Eid we express our thanks to God for His goodness to us by extending a hand of help and giving to the poor and needy 

	في العيد، نعبر عن شكرنا لله لعطفه علينا بمد يد العون والعطاء لكل فقير ومحتاج
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	Eid is a time that we remember God’s mercy and compassion, and in gratitude for His forgiveness we forgive those who have wronged us.

	إنه وقت نتذكر فيه رحمة الله وعطفه، نمتن لسماحته فنسامح من أخطأ معنا 
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	Eid is a celebration of peace—the kind of peace that we feel deep within that comes from being at peace with God, and which leads to being at peace with our fellowmen.

	العيد إحتفال بالسلام، إنه السلام الذي يأتي من كوننا بسلام مع الله ، وبالتالي نكون بسلام مع رفقائنا 
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	Eid also marks a time of victory.—A time when we remember how God has helped us make progress in overcoming our weaknesses and live more the way He intends for us to live —unselfishly and with love in our hearts for those around us.

	العيد وقت للفوز–إنه وقت نتذكر فيه مساعدة الله في التغلب على ضعفنا وفي عيشنا بالطريقة التي أرادها لنا دون أنانية وبقلوب يملؤها الحب لمن حولنا 
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	May this year’s Eid be a celebration of thanksgiving, giving, forgiveness, victory, and peace for us all! Happy Eid!

	ربما يكون العيد هذا العام بمثابة احتفالية بالشكر، بالعطاء، بالتسامح ، بالفوز، وبالسلام لنا جميعا

	 عيد سعيد
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	The Starfish

	 

	One day a man was walking along the beach when he noticed a boy picking something up and gently throwing it into the ocean. Approaching the boy, he asked, “What are you doing?”

	The youth replied, “Throwing starfish back into the ocean. The surf is up and the tide is going out. If I don’t throw them back, they’ll die.”

	“Son,” the man said, “don’t you realize there are miles and miles of beach and hundreds of starfish? You can’t make a difference!”

	After listening politely, the boy bent down, picked up another starfish, and threw it back into the surf. Then, smiling at the man, he said, “It made a difference to that one.”
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	نجمة البحر

	 

	في يوم من الأيام و بينما كان رجلٌ يمشي على الشاطئ؛ لاحظ وجود صبي يقوم بالتقاط شيء ما عن الرمال و يرميه بلطف في المحيط. اقترب الرجل من الصبي، وسأله: «ماذا تفعل؟  

	رد الصبي: « أقوم برمي نجم البحر إلى المحيط، المد والجزر في حالة غير عادية، وإذا لم أقم بإرجاعها إلى المحيط، سوف تموت   

	قال الرجل: « ألا تدرك أن الشاطئ يمتد لأميالٍ وأميال، و أن هناك المئات من نجمات البحر؟ لا يمكنك أن تحدث فرقا   

	بعد الاستماع بأدب، التقطت الصبي نجمة بحر أخرى، وأعادها إلى البحر. ثم قال وهو:«أحدثت فرقا لهذه النجمة   
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	Six Tips for Making a Difference

	 

	1. Speak to people and communicate

	2. Smile at people

	3. Be friendly, helpful, and alert to give service

	4. Be generous with praise, encouragement

	and appreciation

	5. Be genuinely interested in the feelings of others

	6. Avoid arguments
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	ستة نصائح لصنع الفرق

	 

	  تحدث وتواصل مع الناس

	  ابتسم للناس

	  كن ودودا،ً ومساعدا،ً وجاهزا لتقديم المساعده

	  أكثر من الثناء، والتشجيع والتقدير

	  قم بمرُاعاة مشاعر الآخرين

	  تجنب المجادلات

	 


www.freekidstories.org 
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